
LATVIJAS MĀKSLAS AKADĒMIJAS
PADOMES SĒDES PROTOKOLS Nr. 28
Latvijas Mākslas akadēmijas padomes sēde

notiek - klātienē, Latvijas Mākslas akadēmijā, Kalpaka blv. 13
2023. gada 8. maijā, plkst. 17:00

Sēdē piedalās:
LMA Padomes locekļi Zane Čulkstēna, Valts Ernštreits, Ints Dālderis, Dita Rietuma, Arnis
Rītups
LMA rektors Kristaps Zariņš, LMA prorektors administratīvajā un radošajā darbā Andris
Vītoliņš, LMA prorektore studiju darbā Antra Priede, LMA projektu un atīstības daļas vadītājs
Jānis Gailītis

Sēdi vada LMA padomes priekšsēdētājs Valts Ernštreits
Sēdi protokolē LMA padomes sekretāre Dārta Purvlīce

DARBA KĀRTĪBĀ:

1) Iepazīties ar iepirkuma procesu tehnikai priekš Audiovizuālās mediju mākslas nodaļas.
Piedalās Andris Vītoliņš un Jānis Gailītis.

2) Izskatīt nekustamo īpašumu attīstības plānu par ēku Kronvalda bulvārī 4. Piedalās Andris
Vītoliņš un Jānis Gailītis.

3) LMA ilgtermiņa stratēģija.
4) LMA arhitektūras programmas akreditācijas virzība.
5) Diskusija par 2023./2024. m.g. uzņemšanas procesu LMA. Piedalās Antra Priede.
6) Diskusija par LMA Latgales filiāli.
7) Diskusija par LMA 2023. gada budžetu. Piedalās rektors Kristaps Zariņš.

1. jautājums. Iepazīties ar iepirkuma procesu tehnikai priekš Audiovizuālās mediju
mākslas nodaļas.

Prorektors Andris Vītoliņš un projektu un attīstības daļas vadītājs Jānis Gailītis iepazīstina
padomi ar iepirkuma procesu tehnikai priekš Audiovizuālās mediju mākslas nodaļas.

2. jautājums. Izskatīt nekustamo īpašumu attīstības plānu ēkai Kronvalda bulvārī 4.

Projektu un attīstības daļas vadītājs Jānis Gailītis iepazīstina padomi ar nepieciešamajiem
priekšdarbiem, lai piesaistītu finansējumu Kronvalda bulvāra 4 ēkas attīstībai. Padomē noris
diskusija par tālākajām darbībām Kronvalda bulvāra 4 ēkas attīstības plāna izpildē. Padome lūdz
Jānim Gailītim sagatavot darbu grafiku nepieciešamajiem priekšdarbiem un orientējošās
nepieciešamās izmaksas līdz 15. maijam. Padome precizē, kas nepieciešams, lai piesaistītu
finansējumu, tajā skaitā novērtējums. Prorektors Andris Vītoliņš iepazīstina padomi ar



Kronvalda bulvāra 4 ēkas attīstības plānu. Padome lūdz Andrim Vītoliņam sagatavot
detalizētu tekstuālo daļu Kronvalda bulvāra 4 ēkas izmantojuma plānam līdz 31. jūlijam.

3. jautājums. LMA ilgtermiņa stratēģija.

Jānis Gailītis iepazīstina padomi ar 2017. gada Nodomu protokolu, kas attiecas uz LMA
ilgtermiņa stratēģijas izstrādi. Padomē noris diskusija.

4. jautājums. LMA arhitektūras programma.

Antra Priede iepazīstina padomi ar LMA arhitektūras programmas akreditācijas virzības procesu.

5. jautājums. Uzņemšanas kārtība LMA 2023./2024. mācību gadā.

Antra Priede iepazīstina padomi ar 2023./2024. m.g. uzņemšanas kārtību Latvijas Mākslas
akadēmijā. Padomē noris diskusija. Antra Priede aicina veikt aptauju ar LMA nodaļu vadītājiem
par maksas studentu uzņemšanu līdz š.g. septembrim. Padomē noris diskusija par rotācijas
principu starp studiju vietām. Padome lūdz Antrai Priedei sagatavot 2024. gada trīspusējās
vienošanās projekta uzmetumu līdz 26. maijam. Noris diskusija par publicitātes pasākumiem
par 2023./2024. m.g. uzņemšanu.

6. jautājums. LMA Latgales filiāle.

Padomē noris diskusija par Latgales filiāles darbību.

7. jautājums. LMA 2023. gada budžets.

Rektors Kristaps Zariņš iepazīstina padomi ar LMA 2023. gada budžeta plānu.

Sēde tiek slēgta.

Sēdi vadīja: Sēdi protokolēja:

LMA Padomes priekšsēdētājs V.Ernštreits LMA Padomes sekretāre D. Purvlīce

padome@lma.lv


